
 

Referat SK Enduro møde 26-08-24 

Deltagere: Claus Beyer, Johnny Guldhammer, Martin Nielsen, Jan Petræus, Erik Frahm 
Referent: Lukas Winther 
 

1. Faste kørernumre – Overgangen til nyt system 

• SK Enduro har besluttet at bruge DMU’s booking-system til kørernumre, så kørere i enduro 
fremadrettet kan booke kørenummer her som i f.eks. motocross. 

• Den aktuelle liste med kørernumre bliver overført til det nye system, så alle med et 
kørernummer nu, gerne skulle logge ind på deres profil i løbskalenderen og stadig have deres 
kørernummer her. 

• Der kommer mere info ud op til og under overgangen til det nye system, for at undgå eventuelle 
fejl i overførslen. Kørernummerlisten fra i år i excel har man stadig til at dobbelttjekke i, hvis 
nogen er uenige med overførslen af numre. 

• Samtidig har SK Enduro besluttet, at kørernumrene i enduro skal følge samme ”regler” som i 
MX. Dvs. at man skal købe enduro licens inden 1. marts for at beholde sit kørernummer.  

• 1. marts bliver kørernumre således frigivet, hvis indehaveren ikke har købt kørerlicens. 

 

2. Status på planlægningen af løb  

• Der er to DM løb tilbage i sæsonen i Børkop og Kolding 
• Det bliver ikke muligt at afholde flere XC afdelinger, og det betyder, at vinderne findes ud fra 

nuværende stilling. DMU’s kontor sender årets XC medaljer ud med posten til kørerne, der skal 
have dem. 

• Der er forskellige input til lokationer for DM-løb næste år. Bl.a. kan Næstved blive en mulighed i 
2025. 

• Vi nærmer også årets fysiske SK møde, hvor løbskalenderen planlægges og reglementet rettes 
til. Dette er planlagt d. 5. oktober i Næstved. 

 

3. Børneenduro 

• Thomas Kjer Olsen vil sammen med enduro-landstræner, Alex Mikkelsen, være instruktører til 
det kommende arrangement d. 15/9 for børneenduro. Der kommer mere info om ikke så længe. 

• Målet bliver at afholde et sjovt og børnevenligt arrangement, så børnene kan prøve enduro i 
deres eget tempo.  

• LW oprettet arrangementet i DMU’s løbskalender. Det bliver gratis at tilmelde sig. 
• LW undersøger at få lavet 350 flyers om arrangementet, der kan deles ud ved DMA i Randers og 

SGP i Vojens. 

 

 

 



 

4. Enduro for alle 

• Jan Petræus har undersøgt muligheden for at få nogle andre MC-foreninger med ud at køre 
enduro. Desværre har det vist sig svært ift. forsikringsdækning. 

• Alternativt skulle man tilbyde, at man kan prøve enduro gennem udlån af enduro-maskiner ifm. 
et DMU-enduroløb.  

• I første omgang kunne man undersøge et samarbejde, hvor andre MC-foreninger ville kunne 
bruge områderne før/efter enduro-aktiviteterne. Jan Petræus snakker med MC-foreningerne.   

 

5. Økonomi 

• SK Enduro har stadig penge tilbage til udviklingsaktiviteter for 2024.  
• Så SK enduro kan gøre sig tanker, om der andre projekter, der kan foretages for at udvikle eller 

udbrede enduro i Danmark.  

 

6. Eventuelt 

• Det kan være svært at finde nok frivillige til at bygge spor til løbene forskellige steder i landet. 
• Derfor vil SK Enduro undersøge muligheden for at nedsætte grupper af frivillige, der fast kan 

hjælpe med sporbygning forskellige steder i landet. 
• Man vil fortsætte dialogen med Ejendomsstyrelsen om problematikken med at leje de militære 

øvelsesterræner. Der er en række strukturelle og økonomiske udfordringer for de lokale 
afdelinger, der lejer områderne ud, som vanskeliggør processen. 

 

Om SK Enduro 

Sportskommissionen i Enduro består af frivillige, der er valgt af DMU’s Enduro klubber. 

Kommissionens arbejde består primært i at tilpasse enduro-reglementet, planlægge hver sæson for 
alle medlemmer og kørere, samt sikre sportens og klubbernes udvikling i Danmark.  

 

  


